Открыт прием заявок на финансирование в рамках Программы инновационных исследований Huawei (HIRP Open 2018)



HIRP (Huawei Innovation Research Program) предоставляет возможности финансирования **научно-исследовательским институтам** и **университетам**, проводящим инновационные исследования в области:

- коммуникационные технологии,
- информатика,
- инженерия,
- смежные области.

Заявки от студентов не принимаются.

Возможен открытый процесс подачи заявок (*HIRP OPEN*), либо подача заявок по инициативе и приглашению конкртных ученых компанией Huawei (*HIRP FLAGSHIP*).

HIRP OPEN предполагают финансовую поддержку одно-двухлетних проектов на контрактной основе.

Huawei уже опубликован ежегодный «HIRP OPEN Call for Proposals», с перечислением основных тем исследований, по которым запрашиваются предложения (до конца мая).

Proposal Submission	Proposal Review	Announce result & Sign agreement
•	•	•
15th April ~ 30th May (est,)	1st June ~ July	July ~ September

Технические эксперты Huawei совместно с международными экспертами, выбирают предложения (до июля), которые получают финансовую поддержку в размере от 30 000 до 70 000 USD. В некоторых случаях возможны и более высокие размеры финансовой поддержки.

Совместные исследовательские предложения из нескольких университетов в программе *HIRP Open* не принимаются, но могут быть рассмотрены в программе *HIRP FLAGSHIP*.

Программа HIRP FLAGSHIP обеспечивает финансирование крупных многолетних исследований.

Участие в программе *HIRP FLAGSHIP* осуществляется только по инициативе и по приглашению конкретных ученых непосредственно компанией Huawei.

Дополнительная информация: http://innovationresearch.huawei.com/IPD/hirp/portal/index.html



Bel Huawei Technologies LLC просп. Дзержинского 5, БЦ "Rubin Plaza", Минск, 220036, Беларусь Факс: 8-017-3376426

HUAWEI

HAS ALREADY PUBLISHED THE "HIRP OPEN 2018 CALL FOR PROPOSALS"



HIRP (Huawei Innovation Research Program) provides funding opportunities for research institutes and universities conducting innovative research in:

- Communication Technologies,
- Computer Science,
- Engineering,
- Adjacent areas.

Each applicant applying must work full time at a research institute or be a teacher (or docent, professor) included in the university staff.

Applications from students are not accepted.

An open application process (*HIRP OPEN*), or the filing of applications on the initiative and invitation of specific scientists by Huawei (*HIRP FLAGSHIP*) is possible.

HIRP OPEN expects financial support for one-two-year projects on a contract basis.

Huawei has already published the annual "HIRP OPEN Call for Proposals", listing the main research topics for which proposals are being requested (by the end of May).

Proposal Submission	Proposal Review	Sign agreement	
•	•	0	
15th April ~ 30th May (est,)	1st June ~ July	July ~ September	

Announce necult 0.

Huawei technical experts, together with international experts, select proposals (until July), which receive financial support in the amount of 30 000 to 70 000 USD. In some cases, higher amounts of financial support are possible.

Joint research proposals from several universities in the *HIRP Open* program are not accepted, but can be considered in the *HIRP FLAGSHIP* program.

The *HIRP FLAGSHIP* program provides funding for large-scale, multi-year research. Participation in the *HIRP FLAGSHIP* program is carried out only on the initiative and at the invitation of specific scientists directly by Huawei.

Additional information: http://innovationresearch.huawei.com/IPD/hirp/portal/index.html



Bel Huawei Technologies LLC

Dziarzhinskaga ave., 5, BC "Rubin Plaza", Minsk, 220036, Belarus Fax: 8-017-3376426